

## Newsletter Juni 2024

### Call for Abstracts: GSEV Herbsttagung in Hamburg 01.-02. Oktober 2024

Wir laden euch ein, Abstracts für die GSEV Herbsttagung vom 01.-02. Oktober 2024 in Hamburg einzureichen. Eine großartige Gelegenheit, eure neuesten Forschungsergebnisse der EV Community zu präsentieren und euch mit Experten auszutauschen. Und das Beste, die Registrierung ist für alle GSEV Mitglieder kostenlos!

Abstract Deadline: **30. Juni 2024**, Rückmeldung bis 31. Juli 2024

[Weitere Informationen und Vorlage herunterladen](#)

### GSEV Paper Award

Der GSEV Paper Award ehrt herausragende Forschung aus der EV-Gemeinschaft. Zeigt eure neusten, bahnbrechenden Arbeiten! Für den prämierten Autor wartet ein Preisgeld von **300 Euro** und Anerkennung sowie Sichtbarkeit unter den EV Forschern. Teilnehmen können alle GSEV Mitglieder mit einem Erstautor Paper, welches zwischen dem 01. Januar und 30. Juni 2024 publiziert wurde. Der nächste Bewerbungsschluss ist am **15. Juli 2024**.

[Jetzt bewerben](#)

### MOVE Stipendium

Mia Yu, Doktorandin an der Technischen Universität München, wurde mit dem MOVE European Mobility Fellowship ausgezeichnet, einen Vesikel-basierten Schnelltest für Bakteriämie zu entwickeln. Sie plant, mit vor-isolierten Vesikeln in Prof. Marca Waubens Labor in Utrecht LC-MS/MS-Lipidomik zu erlernen. Ihre Ergebnisse möchte sie in einem multi-omischen Ansatz mit in Deutschland durchgeführter Proteomik und Transkriptomik verbinden, um geeignete Biomarker zu identifizieren.

Du willst der nächste MOVE Fellow werden, dann bewirb dich bis zum **30. September 2024**

[Mehr Infos und Bewerbung](#)

### EV Journal Club

Der monatliche EV Journal Club ist die ideale Plattform, um die neuesten Entwicklungen im EV Bereich mit anderen Forschern zu diskutieren. Der Journal Club findet jeden zweiten Montag im Monat zu einem interessanten Paper aus allen Bereichen der EV-Forschung statt. Meldet euch einfach bei Nike Simon ([nike.simon@kitz-heidelberg.de](mailto:nike.simon@kitz-heidelberg.de)) oder Berta Puig ([b.puig-martorell@uke.de](mailto:b.puig-martorell@uke.de)) an.

### Spannende EV Meetings

- Gordon conference 28.07.02.08.2024, Maine, USA
- Blood EVs 2024 – ISEV workshop, 4.-6.09.2024, Seoul, Südkorea
- Gemeinsames Meeting der ASEV und CzeSEV, 16.-17.09.2024, Wien, Österreich
- DSEV Annual Meeting, 3.10.2024 Aalborg, Dänemark
- FSEV, 4.-6.11.2024, Strasbourg, Frankreich
- MOVE Meeting 8.-11.10.2024, Belgrad, Serbien
- ISEVxTECH, 21.-23.11.2014, Baltimore, USA
- NLSEV, 25-26.11.2024, Utrecht, Niederlande

## Newsletter June 2024

### Call for Abstracts: GSEV Autumn Meeting in Hamburg, October 1-2, 2024

We invite you to submit abstracts for the GSEV Autumn Meeting on October 1-2, 2024, in Hamburg. This is a fantastic opportunity to present your latest research to the EV community and connect with experts. Best of all, registration is free for all GSEV members!

Abstract Deadline: **June 30, 2024**, Notification: July 31, 2024

[More information and download template](#)

### GSEV Paper Award

The GSEV Paper Award honors outstanding research from the EV community. Showcase your latest groundbreaking work! The winning author will receive a prize of €300 and recognition as well as visibility among EV researchers. All GSEV members with a first-author paper published between January 1 and June 30, 2024, can participate. The next application deadline is July 15, 2024.

[Apply now](#)

### MOVE Fellowship

Mia Yu, a PhD student at the Technical University of Munich, has been awarded the MOVE European Mobility Fellowship to develop a vesicle-based rapid test for bacteremia. She plans to learn LC-MS/MS lipidomics with pre-isolated vesicles in Prof. Marca Wauben's lab in Utrecht. She aims to combine her results in a multi-omics approach with proteomics and transcriptomics conducted in Germany to identify suitable biomarkers.

Do you want to be the next MOVE Fellow? Then apply by September 30, 2024.

**Next application deadline:** September 30, 2024

[More info and apply](#)

### EV Journal Club

The monthly EV Journal Club is the ideal platform to discuss the latest developments in the EV field with other researchers. The Journal Club meets every second Monday of the month to discuss an interesting paper from all areas of EV research. Simply contact Nike Simon ([nike.simon@kitz-heidelberg.de](mailto:nike.simon@kitz-heidelberg.de)) or Berta Puig ([b.puig-martorell@uke.de](mailto:b.puig-martorell@uke.de)) to join.

### Exciting EV Meetings

- Gordon conference: July 28 - August 2, 2024, Maine, USA
- Blood EVs 2024 – ISEV workshop: September 4-6, 2024, Seoul, South Korea
- Joint Meeting of ASEV and CzeSEV: September 16-17, 2024, Vienna, Austria
- DSEV Annual Meeting: October 3, 2024, Aalborg, Denmark
- FSEV: November 4-6, 2024, Strasbourg, France
- MOVE Meeting: October 8-11, 2024, Belgrade, Serbia
- ISEVxTECH: November 21-23, 2014, Baltimore, USA
- NLSEV: November 25-26, 2024, Utrecht, Netherlands